
Drazí kolegové, 

opět se blíží "svátek demokracie" na naší fakultě, tím myslím volby do Akademického senátu 

fakulty. Fakultní senát se zabývá projednáváním a schvalováním interních dokumentů, které 

mají přímý vliv na chod fakulty a život studentů v jejich studiu.  

Mimo jiné je to také cesta, jak se prosazovat za zlepšení studijních podmínek v rámci naší 

růžové fakulty. Rozhodl jsem se obhajovat mandát fakultního senátora. Stejně jako v první 

volebním období, i nyní chci poukazovat na každodenní strasti v životě studenta. Také zlepšit 

komunikaci mezi studujícími a fakultou, informovanost studujících o událostech na UHK 

a v neposlední řadě pracovat na zlepšení zázemí na fakultě.  

Nabízím zkušenosti z členství v Akademickém senátu Pedagogické fakulty, v Akademického 

senátu Univerzity Hradec Králové a také v Legislativní komisi AS UHK. Naši fakultu jsem 

několikráte reprezentoval na veletrhu Gaudeamus. Za cenou zkušenost považuji také 

reprezentování studentů bakalářských oborů před komisí Evropské univerzitní asociace. Jsem 

člověk, který se nebojí mluvit a hájit zájmy studentů, hodlám klást důraz na digitalizaci studijní 

agendy a zlepšení komunikace mezi studujícími a fakultou, potažmo univerzitou, zlepšování 

zázemí na budovách PdF a v neposlední řadě zdůrazňování každodenních problémů studentů 

s nimiž se setkávají při svém studiu.  

Chci hájit na zájmy všech studentů bez ohledu na studovaný obor nebo formu.  

Pojďme společně utvářet budoucnost fakulty. 

 


